
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

ZA MIESIĄC MAJ 2019 R. 

 
 

Komisja w maju spotkała się 24/05/2019 pracując zgodnie z planem pracy komisji. 

 

Komisja: 

– obradowała w sprawie oceny i opiniowania Raportu o stanie Gminy (opinia pozytywna 6 

za), 

– analizowała i oceniała realizację budżetu za rok 2018 w zakresie działania komisji. Temat 

omówili pracownicy urzędu z Wydziału Dróg i Transportu oraz Wydziału Inwestycji, 

 - zapoznano się z dokumentem wdrożenia zintegrowanej komunikacji gminy, który 

szczegółowo zostanie omówiony w miesiącu czerwcu, 

– zapoznano się z następującymi pismami: 

 sprzeciw dot. gminnego transportu zbiorowego mieszkańców Sadowic, 

 pismo w sprawie przejścia dla pieszych przez ul. Kwiatkowskiego, 

 pismo dot. przebudowy układu komunikacyjnego w Jaszkotlu, 

 pismo do Komisariatu Policji w sprawie kontroli prędkości i parkowania pojazdów, 

 pismo do DSDiK w sprawie zmiany lokalizacji wiaty przystankowej w Sadkowie, 

 pismo GDDKiA w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej w m. Gniechowice, 

 pismo Cz. Matejo w sprawie transportu ze Środy Śląskiej. 

 

Komisja opiniowała projekty uchwał w zakresie działania komisji: 

1.  uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Wrocław na obsługę linii 

autobusowych Wrocław - Samotwór, Wrocław - Biskupice Podgórne oraz budowę 

łącznika w Smolcu między Rakietową a Żwirki i Wigury (opinia pozytywna 6 za), 

2. uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy dotyczące zakupu aparatów tlenowych 

dla OSP oraz uruchomienie linii 607 relacji Wrocław-Biskupice przez Cesarzowice, 

Mokronos Dolny, Jaszkotle i Pietrzykowice. Linia dziennie obsłuży 17 kursów w 

godzinach 6-20 (opinia pozytywna 6 za) 

3. uchwała w sprawie przejęcia od Powiatu Wrocławskiego zadania zarządzania 

odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 2010D i 2018D w zakresie pełnienia 

funkcji inwestora w związku z planowaną budową ścieżek rowerowych (opinia 

pozytywna 6 za), 

4. uchwała w sprawie zasad odpłatności i wysokości opłat za usługi przewozowe 

świadczone środkami publicznego transportu zbiorowego (opinia pozytywna 6 za), 

która została szczegółowo omówiona przez gościa pana Tomasza Szelukowskiego, 

5. uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sadków (opinia pozytywna 6 

za) 

 

Komisja gościła radnego powiatowego Sławomira Hryniewicza, który omówił bieżące 

działania powiatu w zakresie działania komisji. Omówił zadania w miejscowościach Nowa 

Wieś Wrocławska, Smolec-Krzeptów, Skałka, Baranowice, Cesarzowice, Zabrodzie oraz w 

Kątach Wrocławskich. 



Komisja podjęła wniosek o zainstalowanie dwóch kranów z korytkiem i bieżącą wodą oraz 

dokonanie przeglądu istniejących kranów i zabezpieczenie wycieków na cmentarzu w Kątach 

Wrocławskich (wnioskodawca radna Beata Czuchrowska). 

 

Komisja w miesiącu czerwcu planuje spotkać się dwukrotnie  6 i 18.06.2019 r. 

 

 

 

Przewodniczący Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                         Piotr Sobko 
 


